明愛屯門馬登基金中學 2021-2022 年度 家長通告

北上	БH	北	•
敬	后乂	白	٠

防疫期間學生參與校外體育活動

為配合政府最新防疫政策,我校已暫停主辦或協辦各類型校外體育活動及比賽,而校 內訓練則依照原定計劃於校園內有限度進行。

貴子弟於此期間自行報名參與之所有課外體育活動,其課程、執行、防疫方案及風險 管理等一切決定皆由該活動之主辦單位負責,我校無權干涉其相關運作,故此校方並不鼓 勵學生參與。

祈請 貴家長留意子弟參與有關活動之情況,於11-1-2022(星期二)或之前簽妥下列回 條並交予班主任,茲以照會。

此致				
貴家長				
		體育科何	信鑾老師負責	主理
		校長	±. 🖂 ПП	謹啟
二零二二年一月七日			袁國明	
*			 宏長涌生笠 ?	
家長通告第 2122_124 號 回 條 〕				
敬覆者:				
本人已知悉有關「防疫期間學生參與校外體育活動」須留意之事項,並明白校方立場。 * □ 本人同意以上閘述,對校方立場並無爭議。 □ 本人欲多了解以上閘述,會稍後致電負責老師另行溝通。				
此覆				
明愛屯門馬登基金中學				
	中	王號	學生:	
	家長簽署	:		
	家長姓名	:		
	日 期	:		

Parents Notice No.: 2122_124

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 2021-2022 Parents Notice

7 January 2022

Dear Parents/Guardians,

Students' participation in outside-of-school activities during the covid-19 pandemic

In view of the COVID-19 pandemic situation in Hong Kong, our school has already suspended large-scale school activities and competitions while on-campus physical training will continue.

If students are going to join any activities outside the school, parents should be aware that our school has no right to interfere with their epidemic preventive measures and how the activities are organized. Our school does not recommend students to join any of those activities.

Kindly sign the reply slip on or before 11 January 2022 to acknowledge the above information. You may contact Mr. Ho Shun Luen (P.E. Department) for further enquiries.

	Yours faithfully,
	Mr. Yuen Kwok Ming Principal
	Parents Notice No.: 2122_124 Reply slip
I acknowledge the notice on "Students' covid-19 pandemic"	participation in outside-of-school activities during the
* I fully understand the notice. I would like to know more abort for more information. (*Please put a tick in the appropriate box.)	out the details of the notice and will contact the school
Name	of Student :
Class	and Class no. :()
Signat	ure of Parent / Guardian :
Name	of Parent / Guardian :

Date